
Zápis 
z 2. veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného v úterý 13. prosince 2022 od 19.00 hodin v sále radnice 
 
 

Přítomni: Jiřina Bláhová, Ing. Tomáš Bláha, Mgr. Radka Kobrová, Jaroslav Votrubec, Zdeňka Nejedlá, 
Ing. Petr Halama, Jan Šourek, Ing. Alena Kozubová, Tomáš Procházka  
Omluveni: Jiří Kubelka, MVDr. Michal Švihel 
 
Paní starostka Jiřina Bláhová přivítala všechny přítomné na 2. veřejném jednání zastupitelstva Města 
Rovensko pod Troskami a konstatovala, že je přítomno 9 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné. Jako ověřovatele zápisu navrhla Jiřinu Bláhovou, Zdeňku Nejedlou a Radku 
Kobrovou.  
Do návrhové komise navrhla Alenu Kozubovou, Petra Halamu a Tomáše Bláhu. 
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Paní starostka sdělila, že návrhová komise bude kontrolovat navržené usnesení v průběhu tohoto 
veřejného jednání a pokud bude vše souhlasit, nebude nutné usnesení na konci veřejného jednání 
číst.  
             Schváleno 9 hlasy.  
 
Zapisovatelkou jednání jmenovala sl. Petru Skalskou. 
 
Paní starostka přečetla program jednání: 
1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 
2. Palda rekreační středisko, s.r.o. – zastupitelstvo města v působnosti valné hromady 
3. Rozpočet města na rok 2023 
4. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového  
     hospodářství 
5. Žádosti o dotace 
6. Zvonice – darovací smlouva + dofinancování opravy opláštění 
7. Přehled o hospodaření města za leden–září 2023 
8. Rozpočtové opatření č. 10/2022 
9. Různé 
10. Usnesení a závěr 
 
Návrh doplnění programu: 
Navrhla doplnit za bod 8 jako bod č. 9: Volba zástupců do Rady VHS, Mikroregionu Tábor, Sdružení 
Český ráj 

Schváleno 9 hlasy. 

 
Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 
Paní starostka uvedla, že z minulého veřejného jednání nevzešel žádný úkol. 
 
Bod 2. Palda rekreační středisko, s.r.o. – zastupitelstvo města v působnosti valné hromady 
Paní starostka konstatovala, že rekreační středisko na Paldě má za sebou druhou sezónu pod vedením 
paní Marcely Smrčkové, která je přítomna a podá zprávu o činnosti a hospodaření za rok 2022.  
 
Slova se ujímá paní Smrčková, která se nejprve představila. Poté popisuje letošní rok 2022 na Paldě. 
Již od března zde měli ubytovány ukrajinské uprchlíky. Během sezóny pořádali spoustu koncertů, 



dřevosochání, řemeslné trhy, zábavy, vystoupení kouzelníka, atd. Oznamuje, že nová sezóna opět 
začne v dubnu a ani příští rok v počtu akcí nepoleví a zve všechny občany města. Již nyní mají ze 45 % 
naplněnou kapacitu pro tábory, v červnu opět počítají s Jawou 500. Paní Smrčková vysvětluje, že 
doteď byly potřeba velké investice, aby byl vůbec možný provoz, a i dále plánují spoustu oprav (nová 
střecha na restauraci, atd.). Do nového roku chtějí vstoupit s novou koncepcí a kromě akcí, plánují i 
prezentace pro kurzy a školy. Rekreační středisko se snaží propagovat všemi dostupnými způsoby. 
Snaží se o certifikát Cyklisté vítání, používají Facebook, Instagram. Dále paní Smrčková uvádí, že je 
třeba posílit kapacitu sprch a WC, protože se ukazuje jako nedostatečná. Následovat by pak měla 
rekonstrukce kuchyně. Poté představuje svoji účetní – paní ………….. a předává jí slovo. Paní 
……………….. chválí paní Smrčkovou za její vedení rekreačního areálu. Podle účetnictví to vypadá, že se 
jim podaří v blízké době snižovat ztrátu minulých let. Zatím ještě není účetnictví za rok 2022 
uzavřeno, ale již jsme v plusových částkách. Paní starostka dodává, že i když zatím nejsou v zisku, tak 
má rekreační středisko vysoký obrat. V první sezóně byl 2,5 mil. Kč a letos stoupl na 3,4 mil. Kč. 
Samozřejmě jsou i vyšší náklady. Paní Smrčková dodává, že zvyšující se trend nebude třeba vždy. Už 
nyní se kvůli vyšším cenám hlásí tábory, které si objednávají pouze snídaně nebo pouze obědy. Kvůli 
rostoucím nákladům nelze předpovědět jaká bude sezóna v příštím roce. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky a proto paní starostka požádala zastupitele, aby zprávu 
vzali na vědomí. 
 
Poté paní starostka sdělila, že dozorčí rada i zastupitelé se měli možnost s předběžnými výsledky a 
činností za rok 2022 seznámit. Vzhledem k pracovním výsledkům v roce 2021 a 2022 navrhuje dozorčí 
rada v souladu s § 60 zákona č. 90/2012 Sb., o obchodních korporacích, zvýšit měsíční odměnu 
jednatelky Marcely Smrčkové od 1.1.2023.  
 
Požádala zastupitelstvo o hlasování, kdo je pro uzavření Dodatku ke smlouvě o výkonu funkce 
jednatele společnosti PALDA rekreační středisko, s.r.o., uzavřené mezi jednatelkou Marcelou 
Smrčkovou a společností PALDA rekreační středisko, s.r.o. ve znění návrhu uvedeném v zápise č. 8  
z jednání dozorčí rady. 
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Dodala, že Dodatek ke smlouvě o výkonu funkce jednatele a zápis č. 8 dozorčí rady je přílohou zápisu. 
 
Bod 3. Rozpočet města na rok 2023 

 
Paní Nejedlá konstatovala, že návrh rozpočtu byl projednán na pracovní schůzce zastupitelstva  
a rovněž byl projednán finančním výborem. Občané měli možnost se s ním seznámit na fyzické úřední 
desce, na webových stránkách města nebo v kanceláři MěÚ Rovensko pod Troskami, kde byl  
k nahlédnutí v listinné podobě. 
 

Navrhla následující úpravy a doplnění návrhu rozpočtu: 
V příjmové části rozpočtu: povýšit dotaci ze SR v rámci souhrnného dotačního vztahu o 32.400,- Kč a 
ve výdajové části povýšení nespecifikované rezervy o stejnou částku. Tím se celkové příjmy i celkové 
výdaje zvýší o částku 32.400,- Kč. Dodala, že SR byl schválen později, a proto nebyla známá celková 
částka.  
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Paní Nejedlá sdělila, že rozpočet na r. 2023 je schodkový s tím, že rozdíl mezi příjmy a výdaji plus 
splátka úvěru je krytý zůstatkem finančních prostředků r. 2022, a to: 
Příjmy ve výši      29.150.175,90 Kč 
Zůstatek roku 2022 (financování) ve výši  15.000.000,00 Kč 



Celkové příjmy ve výši    44.150.175,90 Kč 
Celkové výdaje běžné i kapitálové ve výši  42.483.507,90 Kč 
Splátka úvěru (financování) ve výši     1.666.668,00 Kč 
Celkové výdaje ve výši    44.150.175,90 Kč 
 
Požádala zastupitelstvo o schválení rozpočtu Města Rovensko pod Troskami na r. 2023 jako 
schodkového s tím, že rozdíl mezi příjmy a výdaji plus splátka úvěru je krytý zůstatkem finančních 
prostředků r. 2022. 
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Dále požádala o schválení závazných ukazatelů rozpočtu dle upravené tabulky „Návrh rozpočtu Města 
Rovensko pod Troskami na r. 2023“ 
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Paní Nejedlá konstatovala, že tímto je rozpočet města na rok 2023 schválený. 
 
Bod 4. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
 
Paní Nejedlá sdělila, že obecně závaznou vyhláškou o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství je navrženo od 1.1.2023 zvýšení poplatku ze současných 660 Kč na 720 Kč. 
Tato vyhláška bude platná od 1.1.2023. 
Platby za svoz a likvidaci směsného odpadu se výrazně zvyšují a budou zvyšovat.  Dle zákona o 
odpadech se každoročně až do roku 2030 zvyšuje poplatek za směsný komunální odpad (SKO). 
V letošním roce to bylo 900 Kč/t, v roce 2023 to bude 1000 Kč/t a tento poplatek se postupně zvýší 
tak, že v roce 2030 to bude činit 1850 Kč/t. Obec si může uplatňovat slevu v přepočtu na občana, 
pouze do určité hmotnosti vyprodukovaného směsného odpadu. Tato hmotnost je v letošním roce 
190 kg a v roce 2023 už jen 180 kg směsného odpadu na 1 občana a rok. Toto číslo se každým rokem 
bude dále snižovat tak, že sleva v roce 2029 je možná pouze do 120 kg směsného komunálního 
odpadu na občana/rok. Z toho vyplývá, že nutné, abychom jako občané, ale i firmy důsledně třídili 
odpad s cílem co nejmenší produkce směsného komunálního odpadu v popelnicích. V současné době 
je v konečné fázi příprava na veřejnou zakázku ve spolupráci čtyř velkých obcí (Rovensko p. Tr., 
Pěnčín, Malá Skála, Mírová p. K.), ke kterým se přidaly další menší obce a firmou Obce jinak.  
Veřejná zakázka bude vypsána z kraje roku 2023. Každá zúčastněná obec bude muset schválit 
smlouvu o společném zadávání. Zadavatelem bude obec Pěnčín. Předpoklad je, že nový systém bude 
funkční od 1.1.2024. Požadavek je na očipování popelnic a jejich vážení. 
Paní Nejedlá požádala zastupitele o hlasování, kdo je pro schválení obecně závazné vyhlášky dle 
návrhu? 
 Schváleno 9 hlasy. 
 
Bod 5. Žádosti o dotace 
a) Podání žádosti o dotaci na rekonstrukci sociálního zařízení budovy základní školy č.p. 213. 

Paní starostka sdělila, že v malé škole je havarijní stav vodovodních odpadních rozvodů. Dosud se 
prováděly pouze lokální opravy. V souvislosti s novými rozvody bude nutné v některých případech 
změnit i dispozici, dovést teplou vodu, nové obklady. Podklady pro výběrové řízení na dodavatele 
stavby zpracovává PVK projekt s.r.o. Dodala, že zatím jsou v přípravách a neznají rozpočet, tedy 
cenu díla. Předpoklad je, že částka bude vysoká, je nutné hledat dotační příležitosti. 
Požádala zastupitelstvo o pověření a schválení podání žádostí o dotace.  
      Schváleno 9 hlasy. 

 
b) Podání žádosti o dotaci na revitalizace veřejného osvětlení: „Město Rovensko pod Troskami – 

rekonstrukce systému veřejného osvětlení“ 



Paní Bláhová uvedla, že na základě příkazní smlouvy, kterou město Rovensko p. Tr. uzavřelo 
s firmou RPA, s.r.o. je zpracován pasport veřejného osvětlení, projektová dokumentace a 
zpracovává se energetický posudek a další dokumenty potřebné pro výběrové řízení na celkovou 
revitalizaci veřejného osvětlení města a přilehlých obcí. Celková předpokládaná cena díla je 
4.728.000 Kč. Odhadovaná dotace z programu ministerstva průmyslu a obchodu je 2.125.000 Kč 
tj. ve výši 45%. Předpokládaná návratnost investice je 4,3 roků. 
Požádala zastupitele o hlasování, kdo souhlasí s podáním žádosti o dotaci na akci revitalizace 
veřejného osvětlení s tím, že město dofinancuje akci z vlastních prostředků. 
      Schváleno 9 hlasy. 
 

c) Žádosti o poskytnutí finančního příspěvku – dotace z rozpočtu města: 
Dále paní starostka sdělila, že na Město Rovensko pod Troskami se obrátila společnost Spokojený 
domov, o.p.s. se žádostí o poskytnutí příspěvku ve výši 31.800,- Kč na poskytování sociálních 
služeb občanům v Rovensku pod Troskami. V r. 2022 byla poskytována péče 6 občanům a celková 
částka nákladů činila 621.594,- Kč. 
Požádala zastupitele o hlasování, kdo je pro poskytnutí dotace společnosti Spokojený domov, 
o.p.s. ve výši 31.800,- Kč? 
       Schváleno 9 hlasy. 
 
Dále paní starostka sdělila, že se na Město Rovensko pod Troskami obrátilo Centrum pro podporu 
rodiny a dítěte LYRA, z.ú.se žádostí o poskytnutí finančního příspěvku – dotace, na poskytování 
služeb jedné rodině s dítětem s poruchou autistického spektra z našeho města ve výši 17.250,- Kč. 
Dodala, že zastupitelé se na pracovní poradě dohodli na poskytnutí dotace ve výši 10.000,- Kč. 
A proto požádala zastupitele o hlasování o poskytnutí dotace Centru pro podporu rodiny a dítěte 
LYRA, z. ú. ve výši 10.000,- Kč. 
       Schváleno 9 hlasy. 
 

 
Bod 6. Zvonice – darovací smlouva a dofinancování opravy opláštění 
Paní starostka oznámila, že po mnoha letech úsilí došlo k odsouhlasení převodu historické zvonice 
s obrácenými zvony do vlastnictví města. Dodala, že to je také díky dobrým vztahům mezi 
římskokatolickou farností s městem. Vysvětlila, že schválení převodu dosud bránila Litoměřická 
diecéze, která převod odsouhlasila v říjnu 2022. V současné době je připravená smlouva o 
bezplatném převodu zvonice do vlastnictví města. Zastupitelstvo bylo s textem smlouvy seznámeno. 
Podmínkou je, že město zaplatí Římskokatolické farnosti Rovensko p. Tr. částku 74.500 Kč. Jedná se o 
peníze, kterými farnost dofinancovala opravu opláštění zvonice. Pro informaci doplnila, že celková 
cena díla opravy dřevěného pláště zvonice byla 491.750 Kč. Dotace z Ministerstva kultury byla 
100.000 Kč, dotace z Libereckého kraje 147.000 Kč, dotace města Rovensko p. Tr. (zisk z provázení 
turistů) byl 170.000 Kč, zbylá část 74.750 Kč Římskokatolická farnost Rovensko p. Tr. 

Paní starostka požádala zastupitele o hlasování, kdo schvaluje přijetí daru od Římskokatolické farnosti 
Rovensko pod Troskami, a to: pozemku p.č.st. 361, jehož součástí je stavba (zvonice), budova bez 
čísla popisného nebo evidenčního, způsob využití objekt občanské vybavenosti, jak je zapsáno na LV 
č. 541 pro katastrální území Rovensko pod Troskami, obec Rovensko pod Troskami v katastru 
nemovitostí u Katastrálního úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Semily, a kdo schvaluje 
uzavření darovací smlouvy k tomuto pozemku, vč. zřízení služebnosti k němu (pravidelné zvonění). 
     Schváleno 9 hlasy. 

Dále dala hlasovat, kdo je pro darování částky 74.750,- Kč Římskokatolické farnosti Rovensko p. Tr., 

která byla předmětem dofinancování opravy zvonice? 

     Schváleno 9 hlasy. 



Bod 7. Přehled o hospodaření města za leden – září 2022 
Paní Nejedlá sdělila, že zastupitelé byli s Přehledem o hospodaření města za leden – září 2022 
seznámeni. Přehled je vyvěšen na úřední desce města a je k dispozici k nahlédnutí na městském 
úřadě v úředních hodinách. 
Celkové příjmy za III. čtvrtletí činily 26.470.292,03 Kč, což představuje cca 98 % plnění rozpočtu, 
celkové výdaje činily 14.443.988,84 Kč, což představuje cca 43 % plnění rozpočtu, splátky úvěru byly 
1.250.001,- Kč, což je 75 % plnění rozpočtu.  
Zůstatek finančních prostředků k 30.9.2022 byl 28.087.263,69 Kč, zůstatek úvěru byl 13.749.981,- Kč. 
Požádala zastupitele, aby hospodaření města za III. čtvrtletí r. 2022 vzali na vědomí. 
 
Poté ještě doplnila, že zůstatek finančních prostředků k dnešnímu dni činí celkem 28.759.022,12 Kč, 
zůstatek úvěru je 13.472.203,- Kč . 
 
Bod 8. Rozpočtové opatření 10/ 2022 
Paní Nejedlá seznámila přítomné s rozpočtovým opatření 10/2022. A poté požádala zastupitele o 

hlasování o schválení rozpočtového opatření 10/2022. 

     Schváleno 9 hlasy. 

Bod 9. Volba zástupců do Rady VHS, Mikroregionu Tábor, Sdružení Český ráj 
Paní Nejedlá sdělila, že jako zástupce do Rady sdružení VHS navrhuje paní Jiřinu Bláhovou. 

     Schváleno 9 hlasy. 

Dále paní Nejedlá navrhla jako zástupce do Mikroregionu Tábor paní Jiřinu Bláhovou. 
     Schváleno 9 hlasy. 
 
Paní Nejedlá navrhla jako zástupce do Sdružení Český ráj paní Jiřinu Bláhovou. 
     Schváleno 9 hlasy. 
 
Bod 10. Různé 
 
A) Dodatek č. 21 k Programu obnovy venkova 

Paní Nejedlá uvedla, že Program obnovy venkova je strategický dokument obce a Dodatek č. 21 
Programu obnovy venkova obsahuje investiční akce, plánované v příštích letech.  
Seznámila přítomné s plánovanými investičními akcemi a požádala zastupitele o hlasování. 

       Schváleno 9 hlasy. 
 

B) Žádost spolku Za Rovensko v Českém ráji, z .s. 
Paní starostka sdělila, že zastupitelům Rovenska pod Troskami a Žernova byla doručena žádost 
spolku Za Rovensko v Českém ráji, z .s.,  který žádá na základě práva občana dle zákona o obcích 
projednat petici.  
Přestože dopis nelze specifikovat ani jako petici, ani žádost dle výše uvedeného zákona, zastupitelé 
Rovenska se rozhodli zařadit ho do programu jednání.  
Spolek konstatuje, že trasa E2 byla na základě nekvalitního zpracování technické studie a 
nedostatečného projednání s veřejností vyloučena z posuzování vlivů na jednotlivé složky 
životního prostředí. Zároveň spolek žádá, aby se zastupitelstvo zavázalo projednat a zasadit o 
projednání tunelového řešení v koridoru trasy E2 a to s orgány MŽP, ŘSD, které vyloučí veškeré 
negativní dopady na životní prostředí Rovenska a dotčených obcí. Podepsáni za spolek ing. Tomáš 
Zajíc, Ing. Martina Pavelková, Jiří Koloušek. Dodává, že jelikož tento spolek neznáme, bylo zjištěno 
veřejným přístupem z internetu, že spolek Za Rovensko v Českém ráji, z. s. se sídlem Komenského 
162, 512 63 Rovensko p. Tr., byl založen 31.3.2022 a jeho náplní je jednání s orgány státní správy 
za účelem nejvýhodnějšího vedení I/35 Českým rájem, sepisování petic a organizace sběru 



podpisů, obracení se s peticemi na státní orgány, snaha o zachování krajinného rázu Českého ráje 
atd. Následně paní starostka shrnula situaci takto: 
Na základě žádosti byl na podzim 2021 zapůjčen sál k představení návrhu tunelového řešení 
zájemcům z řad veřejnosti. Na listopad 2021 byla naplánována veřejná diskuse k problematice. Do 
této diskuse byly městem přizvány tyto orgány: Ředitelství silnic a dálnic Praha, Ministerstvo 
dopravy Praha, Ministerstvo životního prostředí Praha, Krajský úřad Libereckého kraje, Agentura 
ochrany přírody a krajiny (správa CHKO) Turnov, RNDR. Tomáš Bajer CSc. Pardubice, dále byli 
přizváni starostové okolních obcí (Ktová, Žernov, Karlovice). Zároveň s pozvánkou byl úřadům 
zaslán jako materiál k seznámení mapový podklad vytvořený Platformou za kvalitní dopravní 
infrastrukturu, z .s. a písemné vyjádření Platformy za kvalitní dopravní infrastrukturu, z. s. 
k námětu vedení silnice I/35 v úseku Rovenska p. Tr. ve variantě trasy E2 v tunelu. Veřejná diskuse 
se neuskutečnila z důvodu rapidně narůstající covidové nákazy. Od oslovených orgánů byla 
doručena písemná vyjádření. Dále přišlo vyjádření občanů Blatce a Štěpánovic. Odpovědi orgánů 
jsou v tom smyslu, že v této situaci je platné stanovisko EIA, které jasně říká, že se investor musí 
vypořádat se 41 připomínkami. V případě, že nebude možné se s připomínkami vypořádat, bude 
investor hledat řešení jiné. Jinými slovy, v tuto chvíli neprobíhá žádné řízení ve smyslu dané 
legislativy ani správního řádu, na základě, kterého bychom se mohli vyjadřovat.  
Starostka měla před měsícem na toto téma osobní schůzku s ministrem dopravy Martinem 
Kupkou. V tuto chvíli se připravuje výběrové řízení na projekční firmu. Dění v této věci tedy 
sledujeme a jako dotčená obec se budeme k projektové dokumentaci vyjadřovat s jasným cílem, 
ochránit naše životní prostředí co nejlépe. 
 
Paní starostka přivítala pana Broučka a pana Zajíce, kteří se přišli vyjádřit k tomuto tématu. 
Ocenila, že přišli osobně, protože na spolek nemá žádný kontakt (e-mail není, datová schránka je 
nefunkční) a předala jim slovo. Pan Zajíc řekl, že ho dění v Českém ráji velmi zajímá, a proto 
podnikají tyto aktivity. Snaží se zjišťovat jaká je nyní situace ohledně dálnice a chtějí, aby se k nim 
zastupitelstvo připojilo, a dokonce sepsali petici. Jsou přesvědčeni, že by se pro umístění dálnice 
našlo lepší řešení než to, o kterém se nyní jedná. Jelikož jsou v jimi podnikaných krocích teprve na 
začátku, chtějí vědět, jestli by se Město nemohlo více zapojit. Chápou, že stavba dálnice je nutná, 
ale je třeba ji postavit šetrněji. Dodává, že bez podpory Města to bude složité. Uvedl, že se jim 
podařilo nasbírat spoustu hlasů občanů a upřesňuje, že se soustředili převážně na ty, kteří mají 
k danému problému nějaký vztah. Ptá se, jestli je to pro zastupitelstvo přijatelné a jestli ne tak 
proč. Pan Zajíc dále uvádí, že nechce bojkotovat dálnici, ale jde mu o nalezení šetrného řešení. 
Dále říká, že je rád, že zde paní Smrčková zmínila, že se Paldě daří a dodává, že i ji by mohlo šetrné 
řešení ovlivnit. Vysvětluje, že založil spolek, aby vše mělo právní subjektivitu. Konstatuje, že bez 
vlivu Města toho moc nezmůžou, a proto žádá o pomoc. Dodává, že od dálnice bude spoustu 
hluku, který zatíží město. Paní starostka mu poděkovala za objasnění. Pan Zajíc chce po 
jednotlivých zastupitelích, aby k tématu vyjádřili svůj názor. Uvádí, že to nebude jen nosná 
konstrukce, která bude zdrojem hluku při provozu, hlučná bude i výstavba, atd. Paní starostka 
doufala, že pan Zajíc přinese i podepsanou petici. Ptá se, jestli spolek obešel i Štěpánovice a Blatec 
a jestli vše projednávali i s obcemi Mírová pod Kozákovem, Tatobity a Žernov, protože jich se celá 
situace také týká. Pan Zajíc uvádí, že Tatobity také založily spolek a upřesňuje, že jednali i se 
Žernovem a Ktovou, ale Mírovou pod Kozákovem zatím ne. Paní starostka se ptá na výsledky 
jednání. Pan Zajíc odpovídá, že Žernov a Ktová s jejich návrhem trasy dálnice souhlasí. Paní 
starostka odpovídá, že se předem informovala a je jí známo jen kladné stanovisko Ktové. Znovu 
opakuje, že v současné době neprobíhá žádné jednání, ve kterém bychom se mohli vyjádřit. Pan 
Zajíc říká, že se snaží o shodu dříve, než nějaké jednání bude. Pan Bláha vysvětluje, že teď se 
vypořádávají připomínky. Až bude tato fáze dokončena, Město se bude moci opět zapojit. Mrzí ho, 
že petici také neviděl a zajímá ho, kolik je na ní podpisů. Pan Zajíc uvádí, že je tam přibližně 230 
podpisů. Panu Bláhovi to nepřijde vzhledem k počtu obyvatelů hodně. Dodává, že již před 10 lety 
zde byla veřejná jednání k variantě E2, z nichž vyplynulo, že občané tuto variantu nechtějí. Sděluje, 



že za něj je varianta, o kterou se spolek zasazuje nereálná. Dodává, že návrh tunelové varianty, 
kterou nyní představují, nezpracoval autor toho předchozího návrhu. Je zde naplánovaný 
dvoukilometrový tunel a on si osobně nedokáže představit, že někdo vyjede na kopec na Blatci a 
pak se ponoří do tunelu. Když si vynesl výšky a trasu upravil tak, aby byla proveditelná, tunel se 
prodloužil na 3 km. Samozřejmě se takové řešení prodraží. Dodává, že takhle dlouhý tunel bude 
mít i vliv i na krajinný ráz, podzemní vodu, atd. Musí se počítat s tím, že v tunelu se nacházejí i 
různé bezpečnostní a technické objekty, musí se tam dostat IZS, to znamená přístupové 
komunikace. Z těchto všech důvodů bohužel navrhovanou trasu nemůže podpořit. Pan Zajíc 
namítá, že pan Bláha i přes svoji odbornost nemůže zhodnotit, jaký by ten tunel měl být. Ptá se, 
jestli je pro pana Bláhu lepší mostní varianta nebo tunel, když nezahrne finanční stránku. Pan Bláha 
vyjadřuje lítost, ale nemůže s panem Zajícem souhlasit. Pan Zajíc navrhuje panu Bláhovi, aby se na 
situaci nedíval jako profesní odborník, ale jako zastupitel. Dodává, že hovoří za třetinu obyvatel. 
Pan Bláha doporučuje představit petici a zajímá ho, kdo zpracoval navrženou E2 trasu. Pan Zajíc si 
přesná jména nepamatuje, ale dodává, že spolupracuje s lidmi, kteří pracovali na tunelu Blanka a 
se zaměstnanci Metrostavu. Slíbil, že jména lidí přinese. Pan Bláha doplňuje, že jeho požadavky 
jsou dané legislativou. Říká, že 3 km dlouhý tunel není problém například v Alpách, ale u nás je to 
nereálné. Pan Zajíc souhlasí s tím, že nějaké dopady zde budou vždy. Jeho cílem je zamyšlení se 
nad další variantou. Pan Bláha souhlasí s tím, aby spolek podnikal další kroky. On sám s jejich 
řešením ovšem nesouhlasí. Paní starostka zmiňuje, že je třeba vzít v úvahu vznik mimoúrovňové 
křižovatky pod Červeným vrškem ve Ktové.  Pan Zajíc se ptá, kde by měl být přípoj na dálnici. Paní 
starostka odpovídá, že v případě E1 je to u Žernova. Pan Bláha dodává, že občané města nájezd 
můžou využít, ale i nemusí. Je to řešení spíš pro mezinárodní dopravu. Slovo si bere pan Halama, 
který má k tématu tři body: Nelze říct, že nejde o peníze. Kdyby o ně nešlo, už dávno by byla 
rozestavěna superseverní varianta. Když viděl variantu spolku, ptal se odborníků a bylo mu řečeno, 
že je tato varianta nereálná. Už viděli „důležitější“ místa, která se jim ochránit nepodařilo a nevěří, 
že tady by to vyšlo. Dále pan Halama uvedl, že jako roveňák, který absolvoval nespočet jednání o 
různých variantách, kde se všichni dobrali nějakému výsledku ani další jednání otevírat nechce, 
protože by tím zastupitelé popřeli předchozí vlastní rozhodnutí. Pan Zajíc s názorem pana Halamy 
nesouhlasí a stejně chce dát podnět pro jednání. Paní starostka odpovídá panu Zajícovi, že jim jde 
o to samé – ochránit obyvatele města, ale bohužel teď je vše ve fázi, kdy není prostor pro vznášení 
podnětů a připomínek. Také je třeba vyložit všechny karty na stůl. Nejen říkat ty příjemné a 
pozitivní myšlenky. Bylo by zajímavé vědět, jestli byli také osloveni a dotázáni občané bydlící 
v Komenského, Revoluční, Čechově ulici, zda jim nebude vadit, že se nezbaví kamionové dopravy, 
která denně proudí městem. V případě varianty E2, ať tunel nebo netunel, musí být MÚK ve Ktové 
a kamiony na Žernov budou městem proudit dál. Pan Procházka se vrací k tématu petice. Říká, že 
on ji v rychlosti podepsal, ale mrzí ho, že nedostal čas na prostudování. Zbytek zastupitelů se 
shoduje, že oni ji neviděli. Paní Kobrová sděluje panu Zajícovi, že u nich také nikdo s peticí nebyl a 
měli ji přinést. Bez ní se jednat nedá. Pan Zajíc uznává, že neobcházeli každý dům. Dodává, že vedli 
diskuzi s paní starostkou a roznášeli letáky. Bohužel ani leták nikdo ze zastupitelů neviděl. Paní 
starostka uzavírá diskuzi s tím, že pan Zajíc veškeré podklady i petici donese. Poté děkuje panu 
Zajícovi, že tuto diskuzi otevřeli a mohli tak vše prodiskutovat veřejně. 
Poté požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 
 

C) Aktualizace Územní studie č.2 Rovensko pod Troskami 
    V návaznosti na pracovní jednání s pořizovatelem změny Územního plánu panem Vladimírem 
Mařanem paní starostka navrhla k odsouhlasení aktualizaci územní studie č. 2 Rovensko pod 
Troskami. Potřeba aktualizace vznikla z toho důvodu, že převážná část plochy vymezená studií bude 
změnou územního plánu č.1 redukována a převedena do plochy nezastavitelné. U zbývající části 
území, navazující na zastavěnou plochu, pozbývá současná územní studie smyslu. Dle platné 
legislativy je možné se od studie v odůvodněných případech odchýlit, a to především v případě, kdy 
studie již v určité části svého řešení není aktuální. 



Požádala zastupitele o hlasování, zda souhlasí s Aktualizací Územní studie č.2, která odpovídá 
aktuálním podmínkám v území a skutečnosti, že v rámci Změny č.1 ÚP Rovensko pod Troskami bude 
toto území redukováno a požadavek řešení územní studií pozbude důvodu zpracování? 
     Schváleno 9 hlasy. 
 
Dodala, že co se týká Změny ÚP č.1, tak v současné době máme architekty zpracovaný návrh změny a 
stanovený datum společného jednání s dotčenými orgány. V současné době je připravena Veřejná 
vyhláška, kterou je oznámeno řízení ve věci „změny“. Společné jednání se uskuteční bez účasti 
veřejnosti dne 20.1.2023. Dotčené orgány se vyjádří k návrhu a na základě toho proběhnou další 
úkony. Následovat bude veřejné jednání, které proběhne na veřejném zasedání. To bude oznámeno 
běžným způsobem (jako bod programu). 
Požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 
 
D) Poskytnutí účelově neurčeného finančního daru mateřské škole 

Paní Nejedlá oznámila, že MUDr. Ester Forgačová daruje Mateřské škole v Rovensku pod Troskami 
finanční účelově neurčený dar pro podporu výchovy a vzdělání dětí předškolního věku ve výši 
10.000,- Kč. 
Poté požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 
 

E)  Rozpočtový výhled a návrh rozpočtu ZŠ a MŠ 
Paní Nejedlá sdělila, že Městu Rovensko pod Troskami, jako zřizovateli, byly předloženy základní 
školou a mateřskou školou návrhy rozpočtu na rok 2023 a návrhy střednědobého výhledu rozpočtu 
na r. 2024 – 2026. Návrhy byly zveřejněny na fyzické i elektronické úřední desce města a na úředních 
deskách škol. Po 15 dnech zveřejnění mohou být schváleny starostkou města.  

Návrhy byly řádně vyvěšeny a zastupitelé s nimi byli seznámeni. 
Paní Nejedlá požádala zastupitele, aby tyto návrhy vzali na vědomí. 
 

F) Rozdělení výtěžku z Pohádkového lesa 
Paní Nejedlá seznámila přítomné s výsledkem Pohádkového lesa v r. 2022: příjmy činily 172.145,- 
Kč, výdaje celkem 124.370,- Kč. Celkový výnos letošního Pohádkového lesa je 47.774,- Kč.  
 
V letošním roce bylo rozhodnuto přistoupit k rozdělení výtěžků z Pohádkového lesa. Poslední 
rozdělení výtěžků proběhlo v r. 2019, kdy po rozdělení 110.000,- Kč zbylo 81.980,- Kč. Celkem je 
tedy k rozdělení 129.754,- Kč. Návrh na rozdělení je tento: 
Příspěvek ZŠ      30.000,- Kč 
Příspěvek MŠ     30.000,- Kč 
Příspěvek SDH Rovensko p.Tr. (na dětské oddíly) 20.000,- Kč 
Příspěvek oddílu Bobříků    20.000,- Kč 
Příspěvek cvičení matek s dětmi (J.Majerová)   5.000,- Kč 
Příspěvek dětské knihovně      5.000,- Kč 
Příspěvek dětskému oddílu stolních tenistů   5.000,- Kč  
Bude tedy rozděleno celkem 115.000,- Kč, takže do dalších let zbývá k rozdělení 14.754,- Kč. 
Příspěvky budou poskytnuty na základě darovacích smluv s jednotlivými organizacemi a spolky.  
Paní Nejedlá požádala o hlasování o předloženém návrhu rozdělení 115.000,- Kč. 

 Schváleno 9 hlasy. 
 
Paní Nejedlá navrhla o tuto částku doplnit rozpočtové opatření č. 10/2022 takto: 
Snížení nespecifikované rezervy o 115.000,- Kč a ve výdajích použití na poskytnutí příspěvků – darů 
dle návrhu na rozdělení. 

 Schváleno 9 hlasy. 
 



G) Zpráva o výsledku kontroly finanční činnosti Mikroregionu Tábor v roce 2022 
 Paní Nejedlá uvedla, že dne 5.10.2022 provedla dozorčí rada ve složení Mgr. Zdeněk Mrkvička, 
starosta Žernova, Jiřina Bláhová, starostka Města Rovensko pod Troskami a Bronislav Tomeš, starosta 
obce Bradlecká Lhota, kontrolu účetních dokladů a zůstatku na účtu svazku k datu 30.9.2022.  
 Byla provedena kontrola účetních příjmových a výdajových položek za období 1.9.2022 – 30.9.2022. 
 Zůstatek účtu, vedený u Komerční banky a.s. k 30.9.2022 činil 2.657.128,08 Kč a zůstatek účtu 
vedený u ČNB k 30.9.2022 činil 9 036,78 Kč. Dozorčí rada konstatovala, že nebyly zjištěny nedostatky. 
Zastupitelé byli se zprávou seznámeni, proto je požádala, aby ji vzali na vědomí. 
 
H) Zpráva o výsledku dílčí kontroly hospodaření města v r. 2022 a zpráva o kontrole matrik  

v r. 2022 
Paní Nejedlá uvedla, že dne 19.10.2022 proběhlo dílčí přezkoumání hospodaření města za r. 2022. 
Přezkoumání provedly kontrolorky z odboru kontroly Krajského úřadu Libereckého kraje ………………. a 
…………….. Výsledek z dílčího přezkoumání zní, že v rámci přezkoumání hospodaření nebyly zjištěny 
nedostatky uvedené v ustanovení § 10 odst. 3 písm. b) a písm. c) zákona č. 420/2004 Sb. Zastupitelé 
byli se zápisem z dílčího přezkoumání hospodaření města seznámeni, proto žádám zastupitele, aby 
tento zápis vzali na vědomí. Zpráva o dílčí kontrole hospodaření bude přílohou zápisu. 
Požádala zastupitele, aby zprávu vzali na vědomí 
 
I)  Kontrola výkonu přenesené působnosti v oblasti správních činností (proběhla 11.10.2022).  
Paní Nejedlá vysvětlila, že se jedná se o matriční činnost. Kontrolu provedla p. …………… a p………… 
……………….., matrikářky Městského úřadu v Turnově. Výsledek kontroly byl, že výkon přenesené 
působnosti na kontrolovaných úsecích a činnostech přenesené působnosti je prováděn v souladu se 
zákony a jinými právními předpisy. 
Požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí 
 
J) Inspekce v Základní škole Rovensko p. Tr., p. o. 

Paní starostka sdělila, že dnech 22.9.-26.9.2022 byla provedena v rovenské základní škole ČŠI 
Libereckého inspektorátu kontrola za období školního roku 2021 do doby prováděné kontroly. 
Předmětem kontroly bylo dodržování vybraných ustanovení školského zákona a souvisejících 
prováděcích právních předpisů, které se vztahují k poskytování vzdělávání a školských služeb. Kromě 
jiného byly hodnoceny podmínky vzdělávání, personální zajištění (pedagogové i nepedagogové), 
ekonomika školy, technické vybavení, zabezpečení bezpečnosti a ochrany zdraví žáků. Byl hodnocen 
průběh výuky, používané formy výuky. Hodnoceny byly výsledky vzdělávání, mimoškolní aktivity, 
vývoj školy. Prověřena byla i školní kuchyň a jídelna, konkrétně zabezpečení školního stravování pro 
strávníky MŠ, ZŠ. Rozsah služeb školního stravování, finanční limity na nákup potravin, úplata za 
stravování, zařazení strávníků do věkových kategorií, plnění výživových norem, dodržování 
spotřebního koše, struktura jídelníčků. 
Kontrola zhodnotila silné a slabé stránky, z kterých vyplynula doporučení ke zlepšení činnosti. Jedním 
z doporučení, je posílení konektivity školy, což je úkol pro zřizovatele. Kontrola nezjistila porušení 
zákonů, předpisů a norem.  
Zastupitelé obdrželi inspekční zprávu a seznámili se s ní, proto je požádala, aby zprávu vzali na 
vědomí.  
 
K) Souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od Women for Women, o.p.s. 
Paní Nejedlá oznámila, že Základní škola v Rovensku pod Troskami předložila Městu Rovensko p. Tr. 
Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od společnosti Women for 
Women, o.p.s. v rámci projektu obědy pro děti. Jedná se o schválení daru ve výši 28.800,- Kč na 
období od 1.10.2022 do 30.6.2023. Poskytnutí daru pro 5 žáků proběhne ve 2 etapách, a to I. část na 
období 1.10.2022–31.12.2022 ve výši 9.120,-Kč, II. část pro období 1.1.2023 - 30.6.2023 ve výši 



19.680,-Kč. 
Požádala zastupitele o hlasování, kdo souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru pro 
Základní školu Rovensko p. Tr. od Women for Women o.p.s.?    
     Schváleno 9 hlasy. 

 
L) Vypsání výběrového řízení na opravu válečných hrobů – pomníků u kostela 
Paní Nejedlá sdělila, že na rok 2023 je plánována oprava dvou památníků u kostela v Rovensku p. Tr., 
které jsou evidovány v seznamu válečných hrobů a na které poskytne Ministerstvo obrany dotaci ve 
výši 756.496,- Kč. Celkové náklady na revitalizaci památníků jsou rozpočtovány ve výši 945.620,- Kč.  
Dodala, že je třeba vypsat výběrové řízení na dodavatele. Proto požádala zastupitele o odsouhlasení 
vypsání výběrového řízení na dodavatele díla na akci: „Rovensko pod Troskami – restaurování 
památníků obětem světových válek“. 

Schváleno 9 hlasy. 
 

M) Antimony 2023 – oslava 80 výročí 
Paní starostka oznámila, že v sobotu 14.1.2023 proběhne vzpomínková pietní akce u příležitosti 

80.výročí hrdinné smrti členů paraskupiny Antimony. Akce proběhne ve spolupráci s Libereckým 

krajem. Od 10 do 12 hodin bude v sále radnice výstava, kterou připraví rota Nazdar. Na sále bude 

projekce s dobovou tematikou. V zasedací síni radnice v 1.patře bude promítán hraný film 

Antimony. Od 14 hodin na náměstí před radnicí a pak před domem MUDr. Kruse proběhne pietní 

akt, který zahájí přelet gripenů a státní hymna. Pozváni jsou významní hosté, jako ministryně 

obrany Jana Černochová, britský velvyslanec, poslanec Parlamentu ČR Petr Beitl, hejtman 

Libereckého kraje Martin Půta, PhDr. Eduard Stehlík Ph.D., MBA, další poslanci a senátoři, zástupci 

armády, zástupci Československé obce legionářské a další hosté. Přejdeme k domku na plovárně, 

kde proběhne krátká pieta. Sbor dobrovolných hasičů zajistí pro zájemce přesun dopravním 

autem.  

Na náměstí budou instalovány venkovní výstavní panely, výstavu zajišťuje Československá obec 

legionářská spolu s Libereckým krajem. Pozvánky a plakáty s programem budou včas rozeslány a 

zveřejněny. Těšíme se na Vaši bohatou účast. 

Protože se akce bude konat v radnici, jsou VOLBY PREZIDENTA ČR pro 1. kolo ve dnech  

13. a 14.1.2023 přesunuty do budovy základní školy. Druhé kolo, které se bude konat ve dnech 

27. a 28.1.2023 proběhne standardně v sále radnice. 

Požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 

N) Zpracování PD – přístavba mateřské školy Rovensko pod Troskami 

Paní starostka uvedla, že dne 12.12.2022 proběhlo otevírání obálek s nabídkami na akci 

„Zpracování PD – přístavba Mateřské školy Rovensko pod Troskami“ byly podány dvě nabídky. 

Nabídku podala projekční kancelář PECKA ATELIER s.r.o. se sídlem Křížky 283, 468 22 Malá Skála 

s nabídkovou cenou 1.099.890 Kč.  Druhou nabídku podala projekční firma Ing. Jan Chaloupský, U 

Hřiště 639, 541 01 Trutnov, IČO 11164034 s nabídkovou cenou 468.270 Kč vč. DPH. Hodnotící 

komise pracovala ve složení Jan Šourek, Zdeňka Nejedlá a Jiřina Bláhová. Jediným kritériem byla 

nabídková cena. Hodnotící komise po posouzení nabídek vybrala projekční firmu Ing. Jan 

Chaloupský.  

Paní starostka požádala o hlasování, kdo souhlasí s výběrem dodavatele na zakázku „Zpracování 
PD – přístavba Mateřské školy Rovensko pod Troskami“ s projekční firmou Ing. Jan Chaloupský, U 
Hřiště 639, 541 01 Trutnov, IČO 11164034 a s uzavřením smlouvy o dílo s cenou ve výši 468.270 



Kč vč. DPH? 

     Schváleno 9 hlasy. 

 
Další informace: 

• Hodnotný vánoční dárek v podobě knihy je možné zakoupit na Městském úřadu Rovensko p.  
Tr. Jedná se o: 

1. Rovenské letokruhy – autorkou knihy je Bc. Kateřina Matysová. Kronika města zachycuje 
období od vzniku města 1371 do roku 1989. Kniha byla vydána k 650letému výročí od prvních 
zmínek o Rovensku. Cena 500 Kč. 

2. Český ráj Ráj na zemi. Město Rovensko p. Tr. se spolupodílelo na vydání této knihy. Kniha 
pojednává o krajinné oblasti Český ráj. Obsahuje 576 stran a 1620 fotografií a zachycuje celou 
oblast od Bakova, přes Jičín, Železný Brod a samozřejmě i Rovensko p. Tr. Cena 450 Kč. 

3. Městečko Rovensko pod Troskami v čase republiky 1918 – 2018 – autorem je pan Jaroslav 
Růžička. Kniha zachycuje proměny našeho města v čase od vzniku republiky za celých 100 let. 
Cena 150 Kč. 

4. Turnovsko z nebe – kniha plná leteckých fotografií zachycuje krásy našeho kraje z ptačí 
perspektivy. Cena 400 Kč. 

 
 
Bod 11. Usnesení a závěr 
Paní starostka se dotázala návrhové komise, zda usnesení souhlasí s tím, co bylo zde na veřejném 
jednání odhlasováno. Paní Kozubová odpověděla, že usnesení souhlasí s tím, co bylo projednáno. 
 
Na závěr paní starostka poděkovala všem přítomným za účast na jednání a popřála krásné a hlavně 
klidné prožití vánočních svátků. 
 
 
 
 
 
 ……..…………….…………           ….…………………………                    ………………………….. 
      Jiřina Bláhová            Zdeňka Nejedlá               Mgr. Radka Kobrová 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U s n e s e n í  č. 2 
z veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného dne 13. 12. 2022 
 
 
Zastupitelstvo Města Rovensko pod Troskami: 
 
I. Schvaluje: 

1. V působnosti valné hromady jako jediný společník společnosti PALDA rekreační středisko, s. r. 
o. (IČ06979424) ve smyslu ustanovení § 60 zákona č. 90/2012 sb., o obchodních korporacích 
Dodatek č. 1 ke smlouvě o výkonu funkce jednatele společnosti Palda rekreační středisko, s.r.o. 
ve znění návrhu uvedeném v zápise č. 8 z jednání dozorčí rady (příloha č. 1 a 2). 

2. Doplnění a úpravu rozpočtu na r. 2023 takto: 
- v příjmové části rozpočtu povýšit dotaci ze SR v rámci souhrnného dotačního vztahu o 
32.400,- Kč a ve výdajové části povýšení nespecifikované rezervy o stejnou částku 

3. Rozpočet Města Rovensko pod Troskami pro r. 2023 jako schodkový s tím, že rozdíl mezi 
příjmy a výdaji plus splátka úvěru je krytý zůstatkem finančních prostředků r. 2022 takto: 
Příjmy ve výši      29.150.175,90 Kč 
Zůstatek roku 2022 (financování) ve výši  15.000.000,00 Kč 
Celkové příjmy ve výši    44.150.175,90 Kč 
Celkové výdaje běžné i kapitálové ve výši  42.483.507,90 Kč 
Splátka úvěru (financování) ve výši     1.666.668,00 Kč 
Celkové výdaje ve výši    44.150.175,90 Kč 

4. Závazné ukazatele rozpočtu dle upravené tabulky „Návrh rozpočtu Města Rovensko pod 
Troskami na r. 2023“ (příloha č. 3) 

5. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
platnou od 1.1.2023 (příloha č. 4) 

6. Podání žádosti o dotaci na rekonstrukci sociálního zařízení budovy základní školy č.p. 213.  
7. Podání žádosti o dotaci na akci „Město Rovensko pod Troskami – rekonstrukce systému 

veřejného osvětlení“ s tím, že město dofinancuje akci z vlastních prostředků 
8. Poskytnutí dotace z rozpočtu města společnosti Spokojený domov, o.p.s. ve výši 31.800,- Kč a 

uzavření veřejnoprávní smlouvy s touto společností. 
9. Poskytnutí dotace z rozpočtu města Centru pro podporu rodiny a dítěte LIRA, z. ú. ve výši 

10.000,- Kč a uzavření veřejnoprávní smlouvy s touto společností. 
10. Přijetí daru od Římskokatolické farnosti Rovensko pod Troskami, a to: pozemku p.č.st.361, 

jehož součástí je stavba (zvonice), budova bez čísla popisného nebo evidenčního, způsob 

využití objekt občanské vybavenosti, jak je zapsáno na LV č. 541 pro katastrální území 

Rovensko pod Troskami, obec Rovensko pod Troskami v katastru nemovitostí u Katastrálního 

úřadu pro Liberecký kraj, Katastrální pracoviště Semily, a uzavření darovací smlouvy k tomuto 

pozemku, vč. zřízení služebnosti k němu. 

11. Poskytnutí finančního daru ve výši 74.750,- Kč Římskokatolické farnosti Rovensko pod Troskami 
na dofinancování opravy dřevěného opláštění zvonice a uzavření darovací smlouvy. 

12. Rozpočtové opatření č. 10/2022 (příloha č.5) 
13. Zástupce Města Rovensko pod Troskami do Rady sdružení VHS – p. Jiřinu Bláhovou. 
14. Zástupce Města Rovensko pod Troskami do DSO Mikroregion Tábor – p. Jiřinu Bláhovou. 
15. Zástupce Města Rovensko pod Troskami do Sdružení Český ráj – p. Jiřinu Bláhovou. 
16. Dodatek č. 1 Programu obnovy venkova (příloha č.6) 



17. Aktualizaci Územní studie č.2, která odpovídá aktuálním podmínkám v území a skutečnosti, že 
v rámci Změny č.1 ÚP Rovensko pod Troskami bude toto území redukováno a požadavek řešení 
územní studií pozbude důvodu zpracování. (příloha č.7) 

18. Rozdělení výtěžku z Pohádkového lesa a uzavření darovacích smluv takto:  
         Příspěvek ZŠ      30.000,- Kč 
         Příspěvek MŠ     30.000,- Kč 
         Příspěvek SDH Rovensko p. Tr.  20.000,- Kč 
         Příspěvek oddílu Bobříků   20.000,- Kč 
         Příspěvek cvičení matek s dětmi (J.Majerová)   5.000,- Kč 
         Příspěvek dětské knihovně     5.000,- Kč 
          Příspěvek dětskému oddílu stolních tenistů   5.000,- Kč  

19. Základní škole Rovensko pod Troskami přijetí účelově určeného finančního daru od společnosti 
Women for Women, o.p.s. v rámci projektu obědy pro děti s tím, že poskytnutí daru proběhne 
ve 2 etapách: 1. část na období 1.10.2022 – 31.12.2022 ve výši 9.120,- Kč, 2. část na období 
1.1.2023 – 30.6.2023 ve výši 19.680,- Kč. 

20. Vypsání výběrového řízení na akci „Rovensko pod Troskami – restaurování památníků obětem 
světových válek“ 

21. Výběr dodavatele na zakázku „Zpracování PD – přístavba mateřské školy Rovensko pod 
Troskami“ – projekční firmu Ing. Jan Chaloupský, U Hřiště 639, 541 01 Trutnov, IČO 11164034 a 
uzavření smlouvy o dílo s cenou ve výši 468.270,- Kč včetně DPH. 

 
II. Bere na vědomí: 

1. Zprávu p. Marcely Smrčkové, jednatelky společnosti Palda rekreační středisko, s.r.o. o činnosti 
a hospodaření společnosti v r. 2022. 

2. Přehled o hospodaření Města Rovensko pod Troskami za leden-září 2022. 
3. Žádost spolku Za Rovensko v Českém ráji z. s. 
4. Informaci o průběhu zpracování Změny územního plánu Rovensko pod Troskami č. 1 
5. Poskytnutí účelově neurčeného finančního daru Mateřské škole Rovensko pod Troskami, p .o. 

MUDr. Ester Forgačovou ve výši 10.000,- Kč pro podporu výchovy a vzdělání dětí předškolního 
věku. 

6. Návrhy rozpočtů na r. 2023 a návrhy střednědobých výhledů rozpočtu na r. 2024-2026 
Základní školy Rovensko pod Troskami, p.o. a Mateřské školy Rovensko pod Troskami, p. o. 

7. Zprávu o výsledku kontroly finanční činnosti DSO Mikroregion Tábor v roce 2022 
8. Zprávu o výsledku dílčí kontroly hospodaření Města Rovensko pod Troskami v r. 2022 
9. Zprávu o kontrole výkonu přenesené působnosti v oblasti správních činností v r. 2022 

(matriky) 
10. Inspekční zprávu o kontrole činnosti Základní školy Rovensko pod Troskami, p. o. 
11. Informaci o akci Antimony 2023 – oslava 80. výročí hrdinné smrti členů paraskupiny Antimony, 

která proběhne 14.1.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 ………………….…………                       ….…………………………                     ………………………….. 
      Jiřina Bláhová          Zdeňka Nejedlá               Mgr. Radka Kobrová 

 


